
Protokół Nr 31/21
z  posiedzenia  on-line  Komisji  Spraw Społecznych,  które  odbyło  się  w  dniu  1  grudnia
2021r. o godz. 14,30.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad :

1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  spraw  Społecznych  nr  30/21  z  dnia
20 października 2021r. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - projekt
nr 2
4. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - projekt
nr 5
5.  Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2022r.  w zakresie
Wydziału Spraw Obywatelskich.
6.  Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2022r.  w zakresie
Urzędu Stanu Cywilnego.
7.  Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2022r.  w zakresie
Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych.
8. Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2022r.  w zakresie
Zespołu ds promocji Miasta.
9. Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2022r.  w zakresie
Straży Miejskiej.
10. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych.
11. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Żłobka Miejskiego.
12. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej.
13. Sprawy różne.

Ad.1
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Duraj (dalej: Przewodniczący Komisji) przywitał radnych
i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli  do  posiedzenia  on-line  KSS.  Odczytał  listę
obecności radnych, którzy są członkami KSS. Wszyscy radni obecni.

Do porządku obrad nie było uwag (zał. nr 2). Porządek przyjęto.

Ad. 2
Przyjęcie  protokołu  nr  30/21  z  dnia  20  października  2021r.  Uwag  nie  było,  protokół
uważam za przyjęty. 
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Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.
-     projekt nr 2 (zał. nr 3)

Skarbnik  Miasta  Pabianic  pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta)
omówiła projekt ww. uchwały.
 I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 309.127 zł (307.503 zł zadania własne i 1.624 zł
zadania zlecone) w tym: 
-  zwiększenie  o  kwotę  307.503  zł  w  związku  z  większymi  niż  planowano  wpływami
udziałów z podatku dochodowego od osób prawnych CIT, 
- z tytułu przyznania dofinansowania z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego na organizację
Transportu (dowozu) do punków szczepień przeciwko wirusowi SARS-00v-2 oraz punktów
informacji telefonicznej kwota 1.624 zł, 
II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 309.127 zł (307.503 zł zadania własne i 1.624 zł
zadania zlecone), w tym: 
Miejskie  Centrum  Pomocy  Społecznej  -  zwiększenie  wydatków  na  wynagrodzenia
i pochodne od wynagrodzeń związanych z organizacją transportu (dowozu) do punktów
szczepień przeciwko wirusowi SARS-00v-2 oraz punktami informacji telefonicznej kwota
1.600 zł, 
-  zwiększenie  wydatków  związanych  z  zabezpieczeniem  środków  na  opłaty  z  tytułu
umieszczania podopiecznych w Domach Pomocy Społecznej kwota 300.000 zł.
Kancelaria Prezydenta Miasta
-  zwiększenie  wydatków  związanych  z  organizacją  transportu  (dowozu)  do  punktów
szczepień  przeciwko  wirusowi  SARS-00v-2  oraz  punktami  informacji  telefonicznej,
w tym: wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń kwota 21,00 zł oraz zakup materiałów
i wyposażenia kwota 3,00 zł, 
Wydział Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych 
- zwiększenie wydatków bieżących w celu dokonania serwisu syren alarmowych kwota
7.503 zł. 
III. Ponadto dokonuje się przeniesień: 
Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych 
Zmniejsza się wydatki na kwotę 180.000 zł: w grupie wydatków na rzecz osób fizycznych
(10.000  zł)  i  grupie  na  realizację  zadań  statutowych  (170.000  zł)  i  przenosi  się  do
Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  do  grupy  wydatków  na  wynagrodzenia
i pochodne od wynagrodzeń kwota 153.000 zł i na realizację zadań statutowych (zakup
materiałów i wyposażenia, środki żywności, szkolenia) kwota 27.000 zł. 
Powyższe  środki  zostaną  przeznaczone  na  realizację  przez  Placówkę  Wsparcia
Dziennego  „Junior"  zadań  określonych  w  Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych. 
Miejskie Centrum Pomocy Społecznej 
Zmniejsza się wydatki w rozdziale 85504 na kwotę 153.0000 zł w grupie wynagrodzeń
i pochodnych od wynagrodzeń i 23.300 zł w rozdziałach 85504 i 85219 w grupie wydatków
statutowych  (zakup  usług  pozostałych,  zakup  usług  remontowych)  i  przenosi  się
do rozdziału  85214  na  wydatki  bieżące  związane  z  opłatami  z  tytułu  umieszczania
podopiecznych w Domach Pomocy Społecznej  kwota 153.000 zł  i  do rozdziału  85311
na wydatki bieżące w celu zabezpieczenia zobowiązań wynikających z umów.
Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.

Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.
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Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  4):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały – 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.  -
projekt nr 5 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 14.658.449,00 zł: 
dochody bieżące 
-  zwiększenie  dochodów  o  kwotę  758.132,00  zł,  w  związku  z  przyznaniem  środków
z rezerwy subwencji ogólnej na rok 2021 dla jednostek samorządu terytorialnego, 
-  zwiększenie  dochodów  o  kwotę  12.887.223,00  zł,  z  tytułu  uzupełnienia  subwencji
ogólnej w 2021 r,
-  zwiększenie  dochodów  o  kwotę  113.094,00  zł,  z  tytułu  większych  niż  planowano
wpływów udziałów z podatku dochodowego od osób prawnych CIT, 
-  zwiększenie  dochodów  o  kwotę  600.000,00  zł,  z  tytułu  większych  niż  planowano
wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych, 
-  zwiększenie  dochodów o  kwotę  300.000,00 zł,  z  tytułu  wpływu dywidendy od spółki
miejskiej. 
II.  Zmniejsza  się  plan  wydatków  per  saldem  o  kwotę  43.000,00  zł  w  następujących
pozycjach: 
1. wydatki bieżące — (łączna kwota zmniejszenia per saldem 104.300.00 zł): 
-  zwiększenie  wydatków  o  kwotę  10.000,00  zł  jako  dotacja  celowa  dla  Komendy
Powiatowej Policji w Pabianicach, 
- zmniejszenie wydatków o kwotę 54.300,00 zł w grupie wydatków związanych z realizacją
statutowych zadań (MOSiR), 
- zmniejszenie wydatków o kwotę 40.000,00 zł w grupie wynagrodzenia i składki od nich
naliczane (MOSiR), 
-  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę  20.000,00  zł  w  grupie  świadczenia  na  rzecz  osób
fizycznych (WSL). 
2. wydatki majątkowe — (kwota zwiększenia per saldem 61.300.00 zł): 
-  wprowadzenie  nowego  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Zakup  ozdoby  świątecznej"
w kwocie 17.000,00 zł (KPM), 
- wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa infrastruktury rekreacyjno-
sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  —  budowa  areny  lekkoatletycznej
wraz z infrastrukturą towarzyszącą -wkład własny do projektu dofinansowanego z RFIL" w
kwocie 50.000,00 zł (MOSiR) 
- wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Zakup domku typu holenderskiego"
w kwocie 60.000,00 zł (MOSiR), 
- wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja pomostu pływającego"
w kwocie 20.000,00 zł (MOSiR), 
-  wprowadzenie  nowego  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Zakup  wózka  akumulatorowego
typu MELEX" w kwocie 52.300,00 zł (MOSiR), 
- wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja sieci LAN" w kwocie
22.000,00 zł (MOSiR), 
-  wprowadzenie  nowego  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Dobudowa  przewodów
kominowych" w kwocie 140.000,00 zł, jako dotacja celowa dla ZGM,
 - zmniejszenie wydatków w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 300.000,00
zł (WGN). 
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III.  Ponadto  wprowadza  się  do  załącznika  inwestycyjnego  zadanie  pn.  „Doposażenie
PCM Sp. z o.o w kardiomonitory i pompy infuzyjne w ramach przeciwdziałania COVID-19"
wprowadzone  do  budżetu  wydatków  WSSiG  roku  2021  ZPM  Nr  306/2021/P  z  dnia
25.11.2021 r. 
IV. Zmiana wyniku budżetu 
Skutkiem powyższych zmian po stronie dochodów i wydatków jest zmiana wyniku budżetu
w roku 2021, który ulega polepszeniu o kwotę 14.701.449,00 zł  i  po zmianach będzie
wynosił (-) 4.196.017,27 zł (deficyt budżetu). 

Deficyt planuje się sfinansować przychodami pochodzącymi z:
- wolnych środków w kwocie 2.525.444,12 zł, 
- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających
z rozliczenia  dochodów  i  wydatków  nimi  finansowanych  związanych  ze  szczególnymi
zasadami wykonania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 30.468,91 zł,
- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających
z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych
i dotacji  na  realizację  programu,  projektu  lub  zadania  finansowego  z  udziałem  tych
środków w kwocie 1.640.104,24 zł.

Radny Piotr Różycki: w jakiej wysokości i od jakich spółek dywidendy? Czy mamy jakąś
szerszą informację po co nam domek holenderski?

Skarbnik Miasta: dywidendy mamy 590 tysięcy zł, wpływ na rachunek bankowy, to jest
bodajże  ZWiK  290  tysięcy  zł  i  ZEC  300  tysięcy  zł.  Domek  holenderski,  szczegółów
nie znam, ale to są środki  zaoszczędzone przez MOSiR w 2021r.,  taki  wniosek został
złożony, zaakceptowany przez Pana Prezydenta, wiem, że chodzi o domek holenderski,
przeznaczony dla ośrodka w Nowym Duninowie.

Radny  Piotr  Różycki:  gdzieś  mamy  też  cięcie  wynagrodzeń  i  przeniesienie  ich  do
Kancelarii Prezydenta, czy to znaczy cięcia wynagrodzeń, chodzi o 17 tysięcy?

Skarbnik  Miasta:  wynagrodzenia,  które  referowałam dotyczą  tylko  i  wyłącznie  MOSiR
i to są  środki,  które  MOSiR  przesuwa  pomiędzy  swoimi  zadaniami  i  absolutnie
te środki nie  zasilają  budżetu  Kancelarii  Prezydenta  Miasta  i  są  przeznaczone właśnie
na ten domek holenderski,  melex, modernizacje pomostu i to wszystko co się zadzieje
na MOSiR.  Do  Kancelarii  Prezydent  Miasta  przeznaczamy  środki,  które  wynikają
z rozliczeń pozycji, o których pisałam w uzasadnieniu, czyli m.in.: z większych dochodów,
bądź zaoszczędzonych środków chociażby jeśli chodzi o dodatki mieszkaniowe. Stąd taka
potrzeba i chęć zakupu dla naszych mieszkańców ozdoby świątecznej jeszcze w tym roku.

Radny  Piotr  Różycki:  czyli  będzie  mniej  dodatków  mieszkaniowych  kosztem  ozdoby
świątecznej?

Skarbnik  Miasta:  nie,  Wydział  Spraw Lokalowych  zrealizuje  wszystkie  swoje  zadania,
natomiast  wiemy,  że  te  środki  nie  zostaną  w  pełni  wykorzystane,  dlatego  istnieje
możliwość ich wykorzystania na inny cel.
Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.

Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.
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Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  6):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały  –  6,  przeciw  -  0,  wstrzymało  się  –  1,  nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  1..
Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Wydziału Spraw Obywatelskich.   Projekt budżetu miasta na 2022r. (zał nr 7).

Projekt  budżetu miasta Pabianic na 2022r.  został  udostępniony radnym w trybie
Elektronicznego Obiegu Dokumentów (EOD). Wszyscy radni mogli zapoznać się z jego
treścią.
Przewodniczący  Komisji  poprosił  o  krótkie  zreferowanie  projektu  budżetu
przez przedstawicieli wydziałów i jednostek.

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Pan Wojciech Poros  (dalej:  Naczelnik WSO):
w projekcie budżetu WSO na 2022r. jest dotacja Krajowego Biura Wyborczego na zadanie
zlecone tj.  prowadzenie  i  aktualizacja  stałego rejestru  wyborców.  Podstawa wyliczanej
kwoty corocznej jest liczba uprawnionych mieszkańców do głosowania, ujętych w rejestrze
wyborców  danej  gminy.  Kwota,  jaką  będziemy  dysponować  w  2022r.  to  12.  432  zł.,
zaplanowana w dziale 751, rozdział 75101 i w trzech paragrafach: - 4210 kwota 10.332 zł
zakup materiałów i wyposażenia, - 4270 kwota 1.000 zł zakup usług remontowych, - 4300
kwota 1.100 zł  zakup usług pozostałych, całkowita kwota 12.432 zł. Na marginesie chcę
dodać,  że  w  budżecie  Kancelarii  Prezydenta  Miasta  jest  dotacja,  w  której  wojewoda
przekazuje  środki  na  działalność  USC  i  WSO.  Te  środki  są  wyliczane  na  podstawie
naszych  comiesięcznych  sprawozdań  w  których  wg  katalogu  zleconych  zadań
wypisujemy, ile poszczególnych zadań usc i wso wykonało, przeliczane to jest na środki
finansowe, które w transzach miesięcznych są przekazywane do urzędu miejskiego.

Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.

Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r.
w zakresie Wydziału Spraw Obywatelskich (zał. nr 8): za pozytywnym zaopiniowaniem –
7, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, nie brało udziału w głosowaniu – 1. Zaopiniowano
pozytywnie.

Ad 6
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Urzędu Stanu Cywilnego

Sekretarz Miasta Pan Paweł Rózga (dalej: Sekretarz Miasta): zadania realizowane
przez  USC de facto  nie  podlegają  ocenie  Rady Miejskiej,  nie  mniej  jednak  corocznie
przedstawiamy informację m.in.: o przyznanej dotacji na realizacje zadań obejmujących
sprawy obywatelskie, która na rok 2022 stanowi kwotę 553.951 zł, natomiast utrzymanie
stanowisk  realizujących  zadania  z  zakresu  administracji  rządowej  poza  zadaniami
z zakresu  spraw  obywatelskich  to  kwota  289.971  zł.  Pan  Naczelnik  Poros  wyjaśnił
już w jaki sposób te środki są rozliczane. 
Informacja na temat funkcjonowania USC za okres 11 m-cy tego roku to: zarejestrowano

5



837 urodzeń, 305 małżeństw w tym 131 konkordatowych i 174 cywilnych, 1217 zgonów,
124 wzmianki  o rozwodach,  wydano 29 decyzji  ws zmian imion i  nazwisk,  najczęściej
nadawane imiona to dla dziewcząt: Hanna, Zuzanna, Maja, Blanka i Lena, dla chłopców:
Jakub,  Aleksander,  Antoni,  Franciszek,  Stanisław.  USC  w  Pabianicach  obejmuje
swoim zasięgiem również gminę Pabianice i gminę Ksawerów.

Radny  Piotr  Różycki:  mamy  informacje  ile  osób  się  zmieniło  adres  zameldowania,
wymeldowało z Pabianic? Czy mamy statystykę, ile osób spośród tych zmarłych zmarło
z powodu covid?

Sekretarz Miasta: nie dysponuję teraz taką informacją, przygotuję na sesję.

Naczelnik  WSO:  3895  zdarzeń  związane  z  wymeldowaniem,  być  może  są  też
przemeldowania w ramach Pabianic.

Radny Piotr Różycki: proszę o przygotowanie szerszej informacji na ten temat.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczy zarządził głosowanie.

Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r.
w zakresie Urzędu Stanu Cywilnego  (zał.  nr 9):  za pozytywnym zaopiniowaniem – 7,
przeciw  -  0,  wstrzymało  się  –  0,  nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  1.  Zaopiniowano
pozytywnie.

Statystyka z Rejestru Mieszkańców Miasta Pabianic (zał. nr 10).

Ad. 7
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych

Skarbnik Miasta: w projekcie planu na 2022 kwota 135 tysięcy zł. z czego dotacja
celowa na OSP Pabianice 125 tysięcy zł, 5.000 zł planujemy przeznaczyć na zakup paliwa
do agregatu prądotwórczego (tysiąc zł) i 4.000 zł koszty eksploatacyjne agregatu, 5.000 zł
wypłata świadczenia rekompensującego dla żołnierzy, którzy uczestniczą w ćwiczeniach
rotacyjnych, te pieniądze otrzymujemy z powrotem z Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego.

Wobec braku pytań, Wiceprzewodnicząca Komisji  Spraw Społecznych Pani  Małgorzata
Grabarz (dalej: Wiceprzewodnicząca Komisji) zarządziła głosowanie.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  odczytała  imiona  i  nazwiska  radnych,  członków  Komisji,
którzy kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r.
w  zakresie  WZKiIN  (zał.  nr  11):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0, nie brało udziału w głosowaniu – 1. Zaopiniowano pozytywnie.
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Ad. 8
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Zespołu ds. promocji Miasta

Katarzyna Golińska z Zespołu ds promocji Miasta: plan budżetu na 2022r. to kwota
100  tysięcy  zł  w  związku  z  wieloma  różnymi  wydatki.  Jest  to  kwota  mniejsza  niż
w ubiegłych latach, natomiast zakładamy organizację dnia dziecka oraz przyszły jarmark
świąteczny, wsparcie stowarzyszeń w postaci zakupu nagród medali, pucharów, dyplomów
na rożne okoliczności, które promują miasto.

Radny Piotr Różycki: proszę o przygotowanie precyzyjnie na co chcecie te 100 tysięcy
przeznaczyć,  kosztowy,  ile  na  która  imprezę  zamierzacie  przeznaczyć,  dla  jakich
organizacji wsparcie i jakie.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.

Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r.
w zakresie Zespołu ds. promocji miasta (zał. nr 12): za pozytywnym zaopiniowaniem – 7,
przeciw  -  0,  wstrzymało  się  –  0,  nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  1.  Zaopiniowano
pozytywnie.

Informacja Zespołu ds. promocji miasta (zał. nr 13).

Ad. 9
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Straży Miejskiej
Skarbnik Miasta: budżet Strazy Miejskije na rok 2022 to kwota 2,1 m,ln zł, troche mniej
niż w tym roku, ale wiem, zę jkadra jest mniejsza. Wiem tez że pan Komendant ma duże
plany, chcielibyśmy je oczywiście realizować, ale ze środkami mamy problem. 

Komendant  Straży  Miejskiej  Pan  Tomasz  Makrocki  (dalej:  Komendant  SM):
przepraszam,  miałem  problemy  techniczne  z  połączaniem,  nie  słyszałem  dokładnie
o czym  mówił  Pani  Skarbnik.  Natomiast  budżet  jest  na  poziomie  tego  roku,  nawet
trochę mniejszy,  dla  mnie  jest  to  budżet  stagnacji,  wiem,  że  są  problemy  finansowe,
że musimy sobie jakoś pomóc, natomiast oczekiwania wobec nas też są duże, dochodzi
nam dużo innych obowiązków, także próbujemy tym co mamy.  Natomiast  niewątpliwie
chcielibyśmy uzupełnić kadry,  bo ludzi  ubywa, z nowym naborem jest problem, a przy
takim  budżecie  będzie  jeszcze  większy.  Dla  mnie  to  budżet  stagnacji,  na  pewno  nie
rozwoju.

Wobec braku pytań, Wiceprzewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  odczytała  imiona  i  nazwiska  radnych,  członków  Komisji,
którzy kolejno oddawali głos.
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Głosowanie jawne imienne w sprawie zaopiniowania projektu budżetu miasta Pabianic
na 2022r. w zakresie Straży Miejskiej (zał. nr 14): za pozytywnym zaopiniowaniem – 8,
przeciw  -  0,  wstrzymało  się  –  0,  nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  1.  Zaopiniowano
pozytywnie.

Ad. 10
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Żłobka Miejskiego

Dyrektora  Żłobka  Miejskiego  Pani  Wioletta  Winiarska  (dalej:  Dyrektor  Żłobka):
dochody Żłobka Miejskiego zostały zaplanowane w 2022r. na kwotę 887.572 zł, w tych
dochodach mamy wpłaty za  pobyt  dzieci  w żłobku 719.500 zł,  wpływy za  wyżywienie
dzieci to kwota 167.572. Wydatki to ogólna kwota 3.000.800 zł, w tym są wynagrodzenia
i pochodne dla pracowników 3.192.029 zł, wydatki statutowe stanowią kwotę 599.520 zł.
W  tej  kwocie  zabezpieczone  są  opłaty  stałe  za  media  i  usługi  telekomunikacyjne,
zakup materiałów  51.300 zł oraz zakup usług remontowych na kwotę 11 tysięcy zł. 

Radny  Piotr  Różycki:  co  będzie  remontowane  w  kwocie  11  tys.  zł,  precyzyjnie?
Czy w ramach wydatków jest jakaś zmiana w wysokości kosztów za ogrzewanie żłobka?

Dyrektor  Żłobka:  koszty  remontów  wynikają  z  bieżącej  działalności  żłobka,  musimy
obsłużyć  np.  pralnie,  ostatnio  popsuła  się  grzałka  w  suszarce  bębnowej.  Koszty
ogrzewania na poziomie roku bieżącego, myślę, że ta kwota pokryje koszty ogrzewania w
przyszłym roku.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.

Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r.
w zakresie Żłobka Miejskiego (zał. nr 15): za pozytywnym zaopiniowaniem – 7, przeciw
- 0, wstrzymało się – 0, nie brało udziału w głosowaniu – 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Przewodniczący  Komisji  przekazał  prowadzenie  obrad  Komisji  wiceprzewodniczącej
Komisji  Spraw  Społecznych  Pani  Małgorzacie  Grabarz  (dalej:  Wiceprzewodnicząca
Komisji)

Pismo Żłobka Miejskiego w Pabianicach z dnia 2 grudnia 2021r. (zał. nr 15a)

Ad. 11
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych 

Pani  Agnieszka  Naumowicz  wz  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych
i Gospodarczych:  na  rok  2022  budżet  Wydziału  został  zaplanowany  na  kwotę
3.199.402 zł.  Na  kwotę  tę  składają  się  zadania:  dział  851  profilaktyka  uzależnień
kwota 382.182  zł,  w  tym  52  tysiące  na  realizację  programu  przeciwdziałania
narkomanii, 330.182  zł  na  realizacje  programu  profilaktyki  rozwiązywania  problemów
alkoholowych  i  działalność  Miejskiej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów
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Alkoholowych. W tych  wydatkach  są  też  wynagrodzenia  biegłych  sądowych,  czyli
psychologa i  psychiatry,  którzy wydają opinie  w przedmiocie uzależnienia od alkoholu,
jak również  koszty  sądowe  i  zakup  materiałów  edukacyjnych.  Następnie  dział  852
kwota 450  tysięcy  zł,  związane  z  udzieleniem  dotacji  dla  organizacji  pozarządowych
na realizację  prowadzenia  schroniska  i  noclegowni  dla  naszych  mieszkańców,
dalej wydatki w kwocie 2.002.000 zł dotacja dla organizacji pozarządowych na organizacje
i  świadczenie  na  rzecz   mieszkańców  usług  opiekuńczych,  w  tym  specjalistycznych,
z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi
w miejscu zamieszkania.  Wydatki  z  działu  852  i  855  kwota  231  tysięcy  zł  zwroty
do urzędu wojewódzkiego  nienależnie  pobranych  świadczeń  z  pomocy  społecznej.
Realizujemy  również  Kartę  Dużej  Rodziny  zadanie  zlecone,  środki  te  zostaną
uzupełnione po  otrzymaniu  decyzji  Wojewody.  Pozostałe  wydatki  mają  związek
z administracją,  dział  750  kwota  64.220  tysiące  zł,  głównie  zakup  usług
na administrowanie  tablicami,  słupami  informacyjnymi,  promocją  zdrowia,  opłatą
za zajęcie pasa drogowego z tytułu umieszczania tablicy informacyjnej, zakup tłumacza
języka  migowego,  działalność  lokalnego  ośrodka  partycypacji  społecznej.  Wydział
w przyszłym  roku  będzie  prowadził  realizację  dwóch  projektów,  jest  to  łącznie  kwota
70 tysięcy zł.: -projekt „Prowadzę swoja firmę” II, który właściwie w przyszłym roku kończy
swoją  realizację  kwota  2.500  zł,  -  Środowiskowe  Centrum  Zdrowia  Psychicznego
dla Dzieci i Młodzieży w Pabianicach kwota 67.500 zł.

Radny Piotr Różycki: jakiej organizacji pozarządowej będziemy przekazywali prowadzenie
schroniska i noclegowni, gdzie ma być zlokalizowana, jaką bazą noclegową dysponują?

Agnieszka Naumowicz: na prowadzenie schroniska i noclegowni został ogłoszony konkurs
dla organizacji pozarządowych, oczekujemy na zgłoszenia organizacji, dotąd prowadziło
to Towarzystwo  św.  Brata  Alberta,  lokal  obecnie  wykorzystywany  na  ten  cel  będzie
dostosowywany do obecnych standardów, termin dostosowania standardów uległ zmianie,
obowiązuje  do  koca  2022r.  Nie  umiem  teraz  powiedzieć,  jaka  organizacja  zgłosi  się
jeśli chodzi o świadczenie tej usługi.

Wobec braku dalszych pytań, Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  odczytała  imiona  i  nazwiska  radnych,  członków  Komisji,
którzy kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne w sparwie zaopiniowania projektu budżetu miasta Pabianic
na 2022r.  w  zakresie  Wydziału  Spraw  Społecznych  (zał.  nr  16):  za  pozytywnym
zaopiniowaniem – 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 12
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2022r. w zakresie
Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej

Dyrektor  Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  Pani  Katarzyna  Cegiełka
(dalej: Dyrektor MCPS): budżet MCPS na 2022r. to 65.002.129,16 zł, w tym środki własne
miasta 16.210.000 zł, środki na realizacje zadań zleconych 46.071,557 zł, na działalność
Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  oraz  realizacje  projektów  ze  środków  europejskich
to 2.720.572,16 zł. Planowane dochody MCPS to 1.343.160 zł, wynagrodzenia i pochodne
to 9.998.383,76 zł, świadczenia na rzecz osób fizycznych  43.660.435 zł. 
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Radny Piotr Różycki: interesuje mnie podział wynagrodzeń otrzymywanych z tytułu umowy
o pracę i umów zleceń, czy są takie sytuacje że pokrywają się umowy o pracę z umowami
zlecenia,  czyli  czy są osoby,  które funkcjonują na podstawie umowy o pracę i  umowy
zlecenia jednocześnie?

Dyrektor MCPS: nie ma takich osób, natomiast na pytanie przygotuję odpowiedź.

Wobec braku dalszych pytań, Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  odczytała  imiona  i  nazwiska  radnych,  członków  Komisji,
którzy kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 17): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
miasta  Pabianic  na  2022r.  w  zakresie  Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  –  8,
przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Informacja MCPS z dnia 14 grudnia 2021r. znak: MCPS.0132.51.2021 (zał. nr 18)

Opinia Komisji dot. projektu budżetu na 2022r. (zał. nr 19)

Ad. 13
Sprawy różne. 
Nie było.

Wiceprzewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie o godz. 15,30.

Protokołowała:                        Przewodniczył:

    Magdalena Witkowska                                                                    Piotr Duraj 

10


